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R O M Â N I A
JUDETUL ARAD

MUNICIPIUL ARAD
CONSILIUL LOCAL

M I N U T A
şedinţei ordinare

a Consiliului Local al Municipiului Arad
din data de 29 ianuarie  2004

La şedinţa ordinară a Consiliului Local al Municipiului Arad, care a avut loc în data de
29 ianuarie  2004, au fost prezenţi 24 de consilieri. A absentat domnul consilier Marcel
Chişcan. Preşedinte de şedinţă a fost domnul consilier Mircea Roman

Au participat:
-din partea Primăriei Municipiului Arad:, dl. primar Dorel Popa, dl.viceprimar Bognar Levente,
dna Doina Paul- secretarul municipiului Arad, dna Mirela Szasz – arhitect şef al municipiului,
dna Claudia Macra – director al Direcţiei de Dezvoltare şi Integrare Europeană, dl Petru Tamaş
– director economic, dl. Pavel Neamţiu – director al Direcţiei Fiscale, dl. Gheorghe Marian – şef
Cabinet primar,  dna Viorica Boţocan – şef Serviciu Financiar-Contabilitate, dna Gabriela
Arcereanu – şef Serviciu Cadastru, dra Claudia Belin – şef Serviciu Buget, dl. Petru Uncruţ –
consilier, dna Stelica Şerban – consilier juridic – Direcţia Fiscală, dra Ioana Albu – şef Serviciu
Soliţionarea Obiecţiunilor şi Contestaţiilor, dna Lilioara Stepănescu- şef Serviciu Logistica
Actelor Administrative, dra Czibrik Monica – consilier juridic al aceluiaşi serviciu,  dra Simina
Florentina – consilier juridic al aceluiaşi serviciu,  dra Buibaş Ramona – consilier tot în cadrul
aceluiaşi serviciu;
-din partea Serviciului Public „Direcţiei de Asistenţă Socială”: dra Nagy Etelca, dra Radu
Carmen – director economic, dl. Jancă Cezar – consilier Serviciu Social şi dra Memetea
Adriana – şef Serviciu Social;
-din partea Serviciului Public „Administraţia Patrimoniului Local :dl. Teodor Marian –director
executiv, dl. Marin Dugăeşescu – director executiv, dl. Danciu Ioan – director economic, dna
Popa Flora – şef Serviciu Administrare Imobile, dna Lucia Giurgiu – Serviciul Evidenţă
Patrimoniu, dl. Mircea Palade-consilier Serviciul Administrare Imobile şi Date Urbane, dna
Viorica Graur – şef Serviciu Disciplină în Construcţii.
-alţi participanţi:- dl. Doru Câmpan, dl. Lucian Barniciu, dl. Cociuba Nicolae, dl.Gheorghe
Gârbovan, dl. Aurel Demian, dl. Barz A, şef serviciu tehnic- reprezentant CET, dl. Gabor Ioan,
Universitatea “Aurel Vlaicu”, dna Camelia Berar Tuduce, de la Politia de Proximitate.

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişarea pe panoul de afişaj de la intrarea în
Primăria Municipiului Arad, în data de 23.01.2004, a Dispoziţiei nr.87/23.01.2004 a  Primarului
Municipiului Arad, precum şi prin intermediul mass-media ("Observator" în data de 24 ianuarie
2004).

Convocarea şedinţei s-a asigurat prin înmânarea fiecărui consilier, în ziua de
23.01.2004, a invitaţiei la şedinţă, cuprinzând data, ora şi locul desfăşurării acesteia, ordinea
de zi, precum şi  câte un set de copii a materialelor înscrise pe ordinea de zi.

Preşedintele şedinţei, dl. consilier Mircea Roman,  constatând că şedinţa este legal
constituită, în conformitate cu cerinţele prevăzute de lege în ceea ce priveşte organizarea şi
desfăşurarea şedinţelor Consiliului Local, a declarat şedinţa deschisă.

În continuare, domnul primar a supus la vot ordinea de zi,  cu propunerea executivului
de a se retrage de pe ordinea de zi punctul nr. 5, datorită faptului că au fost mai multe opinii şi
recomandări venite de la cetăţeni în perioada supunerii proiectului procedurii de transparenţă,
conform legii şi se impune refacerea proiectului astfel încât o mare parte din  cele câteva zeci
de amendamente sintetizate să poată fi preluate în noul proiect care se va redacta.

Redăm în continuare
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Ordinea de zi
1. Întrebări/interpelări adresate executivului.
2. Informare privind activitatea desfăşurată de către agenţii economici de sub autoritatea

Consiliului Local al Municipiului Arad în luna ianuarie 2004 şi programul principalelor
activităţi pentru luna februarie 2004.

3. Proiect de hotărâre privind schimbarea denumirii Teatrului de Stat Arad în Teatrul „Ioan
Slavici” Arad – iniţiativa consilierilor locali: Foşlea Mircea, Aslău Amalia, Kiraly Andrei,
Zolotar Radu Ciprian şi Vancu Eugen.

4. Proiect de hotărâre privind atribuirea de denumire unei străzi din municipiul Arad – iniţiativa
d-nei consilier Borza Rodica.

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind întreţinerea şi circulaţia
câinilor cu stăpân pe teritoriul municipiului Arad – iniţiativa primarului.- retrasă de pe
ordinea de zi

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor la transportul urban de călători cu tramvaiele
– iniţiativa primarului.

7. Proiect de hotărâre privind avizarea tarifului de distribuţie a energiei termice în municipiul
Arad – iniţiativa primarului.

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea propunerii de reorganizare a societăţilor S.C. CET
Arad S.A. şi S.C. Arterm S.A. prin fuzionarea acestora  – iniţiativa primarului.

9. Proiect de hotărâre privind avizarea, executarea, urmărirea şi recepţionarea calitativă a
lucrărilor edilitar-gospodăreşti (carosabil, trotuare, platforme, alei şi zone verzi) din
municipiul Arad – iniţiativa primarului.

10. Proiect de hotărâre privind utilizarea terenurilor cu destinaţie agricolă (grădini) în anul 2004
– iniţiativa primarului.

11. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei şi statului de funcţii ale Serviciului
Public „Direcţia de Dezvoltare şi Asistenţă Comunitară Arad – iniţiativa primarului.

12. Proiect de hotărâre privind stabilirea numărului maxim de asistenţi personali ai persoanelor
cu handicap la 400 persoane pentru anul 2004 - iniţiativa primarului.

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea listelor aferente lunii februarie 2004 cu beneficiarii de
gratuităţi pe mijloacele de transport în comun pe raza municipiului Arad, în conformitate cu
prevederile Ordinului nr.290/609/2003 - iniţiativa primarului.

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate a proiectului de parteneriat
public-privat pentru „Achiziţionarea, amplasarea, exploatarea şi întreţinerea unor unităţi
ecologice (Euro-WC-uri) în zonele de interes public din municipiul Arad – iniţiativa
primarului.

15. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Arad
nr.266/2003 referitoare la stabilirea impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2004 – iniţiativa
primarului.

16. Proiect de hotărâre privind stabilirea cuantumului pentru taxele speciale ale Serviciului de
Stare Civilă pentru anul 2004 – iniţiativa primarului.

17. Proiect de hotărâre privind repartizarea fondului de rulment al municipiului Arad – iniţiativa
primarului.

18. Diverse.
Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi.

1
Întrebări/interpelări adresate executivului

1
Dl. Mladin N: - O singură întrebare, având în vedere că ninge de vreo două zile,  întreb şi eu,
locurile de parcare însemnate,  cine le curăţă,  Parktronic-ul sau Salubritatea sau nimeni? Că
maşinile parchează şi nu mai pot ieşi din zăpadă.
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2
Dna Aslău A:  - Într-o şedinţă anterioară am ridicat problema construcţiilor la care s-a angajat
Universitatea “Goldiş” pe terenul “Gloria”. O ridic din nou şi aş dori să vină  Universitatea
“Goldiş” în faţa noastră, la şedinţa de consiliu şi să ne prezinte stadiul lucrării pe acest stadion.
Ne aducem cu toţii aminte că atunci când i-a  fost  atribuit stadionul au făcut angajamente
deosebit de pompoase chiar şi se pare că au rămas la nivelul angajamentelor. Dacă este sau
nu adevărat, să vină domnii de la Universitatea “Goldiş”, concret, să ne spună ce au făcut.
Mulţumesc.

3
Dl. Kiraly A: -Şi eu aş dori să ridic o problemă în legătură cu parcările. Eu am depus în scris o
interpelare privind parcările, care se află în faţa unităţilor preşcolare, deci a grădiniţelor. Ar fi
bine ca în faţa acestor unităţi, între orele 8,00 şi 9,00 şi 12,00 – 14,00, parcarea să fie gratuită,
dacă sunt locuri amenajate pentru parcări, fiindcă părinţii,  atât la debarcarea cât şi la
îmbarcarea copiilor,  stau foarte puţin şi sunt unele cazuri când aceşti părinţi deja sunt pândiţi
de agenţii Parktronic-ului şi imediat pun gheara. Deci, nu este bine acest lucru fiindcă este
vorba despre o perioadă deosebit de scurtă.

4
Dl. Darida I: -Domnilor consilieri, domnule primar, sâmbăta trecută,  în Piaţa Mihai Viteazul,
femeia de la care de 12 ani şi jumătate cumpăr laptele, de la care nici eu,  nici copiii nu s-au
îmbolnăvit niciodată, nu suferim nici măcar de globalizare, mi-a spus că nu mai poate vinde
lapte în piaţă, că au fost cei de la Primărie şi i-au interzis acest lucru. Din nou, justificarea
oficială este încadrarea în structurile euro-atlantice, modelul european etc, nu vreau să detaliez
acest aspect, care, după părerea mea, ca de obicei, este pus greşit, dar aş întreba executivul
în două sensuri foarte clare, are vreo înştiinţare sau vreum protocol de colaborare cu organele
care au desfăşurat această acţiune? Pentru că oamenii au fost ameninţaţi că dacă nu
semnează, nu mai au voie să vândă nimic pe piaţă, or pieţele sunt ale consiliului.

Din punct de vedere administrativ şi, din păcate şi politic, s-a analizat în ce măsură
concordă angajamentele şi promisiunile privind prosperitatea economică a municipiului şi a
zonei înconjurătoare cu faptul că aceşti oameni sunt lăsaţi la “sapă de lemn”, consumatorii din
municipiu au de ales între laptele, în opinia mea, de calitate mult inferioară, dar mult mai
scump vândut de societăţi specializate, care au posibilitatea de a-l pasteuriza, dar şi mai tragic
este în perspectiva obţinerii fondurilor pentru integrarea europeană, în care acest întreg
segment de mici producători, care,  în Europa de Vest,  modelul pentru această acţiune, este
baza producţiei agricole, nu va mai fi eligibil pentru bani de dezvoltare din comunitatea
europeană pentru că nu îndeplineşte condiţiile şi probabil vor fi eligibili cei care au vacile pe
hârtie sau poate relaţii mai bune la distribuţia acestor fonduri, cum s-a întâmplat cu judeţe din
Moldova,  care, în anumite domenii de infrastructură,  au primit numai de 30 de ori mai mulţi
bani decât unele judeţe din Ardeal.

5
Un al doilea aspect este cel legat de utilizarea domeniului public. Foarte bine s-a subliniat
necesitatea şi importanţa parteneriatului public.(ironic!) Pe strada Stefan Cicio Pop,  o clădire
care a fost ruină timp de 15-20 de ani este foarte bine pusă la punct şi onorată. Cred că este o
surpriză, nu plăcută, a acestui investitor, faptul că,  în loc să fie pe o arteră comercială,  el, de
fapt, stă într-un depozit de lemne. Întreb şi am mai întrebat, pe acea stradă şi prima remarcă
am făcut-o nu după defilarea din 7 noiembrie, chit că a fost în 8 noiembrie, o sâmbătă, au fost
11 maşini care vindeau lemne. Săptămânal, de două ori, dacă nu de mai multe ori, sunt obligat
să trec pe acolo şi azi dimineaţă erau 5. Întrebarea mea numărul unu, dacă  cineva care
controlează firma licitatoare şi câştigătoare a parcărilor ştie dacă aceşti oameni plătesc
parcarea pentru maşină şi rulotă şi dacă nu, ce sancţiuni se dau? Pentru că niciodată nu am
văzut vreo maşină blocată. Al doilea aspect este în ce măsură aceşti domni au acte legale
pentru desfăşurarea activităţii şi respectiv dacă au plătit taxa pentru domeniul public, de 9.200
lei /mp/zi/oră, ori, în medie, 16 mp, cât este o maşină cu rulotă, deci, cam 140.000 de lei pe oră
ori 8 ore este peste un milion. Câte sancţiuni au fost date? Pentru că şi acum un an, când am
solicitat o rezolvare a problemei au stat fără prea multă supărare în acele zone şi acum stau şi
probabil vor sta în continuare, repet, punând pe acel investitor şi pe cetăţenii care se plimbă pe
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acolo puţin şi, în ipoteza de a se mai uita pe jos, că poate mai intră în ceva urme ale animalelor
de tracţiune. Mulţumesc.

6
Dl. Popescu G: - Întrebarea este către domnul primar şi aş dori să vă întreb, domnule primar,
în luna decembrie, am depus la registratura cabinetului dumneavoastră o cerere, prin care
solicitam să se clarifice sau să ne spuneţi dumneavoastră dacă mai este valabil, dacă se mai
poate pune gheara pe maşinile parcate în municipiul Arad. Surpriza pe care am avut-o este
faptul că au trecut cele 30 de zile şi nu am primit acel răspuns. Dacă eu, în calitate de consilier,
nu primesc răspuns după 30 de zile şi înseamnă că s-a încălcat legea, mă duce cu gândul ce
răspuns primeşte un cetăţean simplu care se adresează dumneavoastră cu o petiţie. De
aceea, în acest cadru al şedinţei Consiliului Local,  vă întreb dacă îmi mai daţi răspunsul la
acea întrebare indiferent cum este, normal ar trebui să răspundeţi. Mulţumesc.

(Răspunsul i-a fost înmânat domnului consilie rîn timpul şedinţei n.n.).

Solicitări de învoire.

Domnul consilier Darida a solicitat să poată pleca la ora 16,30.

Solicitarea domnului Darida a fost avizată cu unanimitate de voturi.

Domnul Zolotar a solicitat să plece mai repede.

Consiliul Local a aprobat şi această cerere în unanimitate.
2

Informare privind activitatea desfăşurată de către agenţii economici de sub autoritatea
Consiliului Local al Municipiului Arad în luna ianuarie 2004 şi programul principalelor

activităţi pentru luna februarie 2004
Informarea a fost prezentată Consiliului Local.

3
Proiect de hotărâre privind schimbarea denumirii Teatrului de Stat Arad în

 Teatrul „Ioan Slavici” Arad
Dl. Darida I: - Rog executivul să facă totuşi precizarea, este vorba de Teatrul " Ioan Slavici",
cum scrie în hotărâre sau de Teatrul de Stat "Ioan Slavici", cum scrie în avizul Comisiei
Prefecturii sau Judeţene. Nu este acelaşi lucru. Eu, personal, optez pentru simpla denumire
“Teatrul Ioan Slavici”, pentru că nu Statul întreţine acest teatru, noi îl întreţinem.
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi.

4
Proiect de hotărâre privind atribuirea de denumire unei străzi

din municipiul Arad
Hotărârea a fost adoptată cu 23 de voturi “pentru” şi o “abţinere”(dl. Puia).– 24 consilieri
prezenţi.

5
Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind întreţinerea şi circulaţia

câinilor cu stăpân pe teritoriul municipiului Arad
A fost retras de pe ordinea de zi la propunerea executivului

6
Proiect de hotărâre privind aprobarea

 tarifelor la transportul urban de călători cu tramvaiele
S-a supus la vot amendamentul Comisiei nr.4, de diminuare a tarifelor pentru abonamente.
Amendamentul a fost aprobat cu 14 voturi “pentru” 7 voturi “împotrivă” (dl. Horvath, dl. Roman,
dl. Dekany, dl. Puia, dl. Neamţ, dl. Năstase, dl. Iliescu) 3 “abţineri” (dl. Huţiu, dna Faur,
dl.Popescu).
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Amendamentul domnului Kiraly de  diminuare cu 50% a preţului abonamentelor CTP
pentru elevi,  precum şi aprobarea modalităţii mai simplificate de decontare a subvenţiei, fără
intermedierea centrelor bugetare, ci cu plata direct la ghişeu,  se va analiza  la următoarea
şedinţă ordinară a Consiliului Local.
(amânarea a fost votată cu 14 voturi pentru şi 7 împotrivă (Horvath, Roman, Dekany, Puia,
Neamţ, Năstase şi Iliescu) şi  3 abţiineri (Hutiu, Faur şi Popescu)
Hotărârea, în ansamblu, a fost aprobată cu unanimitate de voturi.

7
Proiect de hotărâre privind avizarea tarifului de distribuţie a energiei termice în

municipiul Arad
Comisia nr. 3 a propus următorul amendament: “modificarea în fişa de fundamentare pentru
ajustarea tarifelor de distribuţie a energiei termice întocmită de către SC ARTERM SA a
sumelor de la poziţiile “Energia Electrică” şi “Reparaţii executate de terţ”.
Propunerea Comisiei nr. 3 a fost aprobată cu unanimitate de voturi.
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi – 24 consilieri în sală.

8
Proiect de hotărâre privind aprobarea propunerii de reorganizare a societăţilor S.C. CET

Arad S.A. şi S.C. Arterm S.A. prin fuzionarea acestora
Domnul Mureşan a propus amânarea proiectului de hotărâre pentru o dezbatere mai largă a
acestuia.
Propunerea de amânare a fost respinsă cu 7 voturi “pentru” amânare (dl. Vancu, dl. Neamţ,
dl.Popescu, dl. Mureşan, dna Faur, dl. Dekany şi dl. Huţiu),  14 voturi “împotriva” amânării  şi 3
“abţineri”(dl. Horvath,  dl. Darida şi dl. Puia).
Domnul consilier Darida  propune următoarele amendamente:
1. -“articolul 2 să devină articolul 1 cu completarea că “CET este societatea absorbantă”;
Amendamentul a fost aprobat cu 18 voturi “pentru”, 1 vot “împotrivă”  (dl. Mureşan) şi 5 abţineri
(dl. Huţiu, dl. Dekany, dl. Popescu, dl. Neamţ şi dl. Vancu);
2.-articolul 3 devine 2, iar articolul 4 devine 3.

Cine este pentru?
18 pentru
6 abţineri

(dl. Huţiu, dl. Popescu, dl. Dekany, dl. Neamţ, dl.Vancu, dl.Muresan)
3 Următoul amendament – propunerea domnului consilier Puia - “proiectul de fuziune să fie
supus dezbaterii Consiliului Local al Municipiului Arad la 30 de zile după publicarea lui în
Monitorul Oficial şi rămânerea lui definitivă.”, adică să nu fie contestaţii.
Amendamentul  a fost aprobat cu 23 voturi “pentru” şi o “abţinere” (dl. Vancu)– 24 consilieri în
sală.
Hotărârea, în ansamblu a fost adoptată cu 18 voturi “pentru” şi 6 “abţineri” (dl. Popescu,
dl.Vancu, dl. Huţiu, dl. Neamţ, dl. Dekany, dl. Mureşan).
Domnul Roman a precizat   că tot ceea ce se va întreprinde pentru realizarea acestei fuziuni
nu afectează cu nimic cetăţenii municipiului Arad şi posibilităţile de asigurare a agentului
termic, atât căldură, cât şi apă caldă. Nu sunt alte interese decât votul în  interesul  cetăţenilor
şi nu în defavoarea lor.

9
Proiect de hotărâre privind avizarea, executarea, urmărirea şi recepţionarea calitativă a

lucrărilor edilitar-gospodăreşti (carosabil, trotuare, platforme, alei şi zone verzi)
din municipiul Arad

1. Domnul consilier Darida a propus ca amendament – “includerea în titlu şi în conţinutul
proiectului de hotărâre a termenului de “autorizare” pe lângă cel de avizare”.
Celelalte poziţii,  2 şi 3 din avizul Comisiei de urbanism au fost retrase de către domnul Darida
cu aprobarea celorlalţi membri ai comisiei.
Amendamentul domnului Darida a fost aprobat cu unanimitate de voturi. – 24 consilieri în sală.
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2. Următorul amendament “modificarea articolului 16 cu referire la perioada de garanţie la
maximum 5 ani, în concordanţă cu clasa şi categoria de importanţă a lucrării stabilită conform
normativelor tehnice”
Amendamentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi – 24 consilieri
3 Domnul consilier Chişcan a propus (la comisie n.n.)ca articolul 16 să aibă următorul conţinut:
“ ….pe toată perioada de graţie, care este de 2 ani…” (a revenit în şedinţă la perioada de 2
ani, după lege şi nu 5 ani, cum iniţial era menţionat în avizul Comisiei nr. 3), “….de zile de la
data recepţiei lucrării de refacere…”
Amendamentul a fost aprobat cu 20 de voturi “pentru” şi 2 “împotrivă” (dl. Horvath şi dl.
Darida). – 22 consilieri în sală. (2 afară: dl. Popescu şi dl.Dekany).
Hotărârea, în ansamblu, a fost aprobată cu 20 de voturi “pentru” – unanimitate – 20 de
consilieri în sală. (dl Popescu, dl Dekany, dl. Hutiu, dl.Marian au ieşit din sală).

10
Proiect de hotărâre privind utilizarea terenurilor cu destinaţie agricolă (grădini)

 în anul 2004
Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi -  20 consilieri prezenţi. (dl Popescu, dl
Dekany, dl. Hutiu, dl.Marian au ieşit din sală).   

11
Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei şi statului de funcţii ale Serviciului

Public „Direcţia de Dezvoltare şi Asistenţă Comunitară Arad
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi – 20 consilieri (dl Popescu, dl Dekany,
dl. Hutiu, dl.Marian au ieşit din sală).  

12
Proiect de hotărâre privind stabilirea numărului maxim de asistenţi personali ai

persoanelor cu handicap la 400 persoane pentru anul 2004
 Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi – 20 consilieri (dl Popescu, dl Dekany,
dl. Hutiu, dl.Marian au ieşit din sală).  

13
Proiect de hotărâre privind aprobarea listelor aferente lunii februarie 2004 cu beneficiarii

de gratuităţi pe mijloacele de transport în comun pe raza municipiului Arad, în
conformitate cu prevederile Ordinului nr.290/609/2003

Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi – 20 de consilieri prezenţi în sală.
14

Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate a proiectului de
parteneriat public-privat pentru „Achiziţionarea, amplasarea, exploatarea şi întreţinerea

unor unităţi ecologice (Euro-WC-uri) în zonele de interes public din municipiul Arad
Consilierii care au fost ieşiţi au intrat în sală înainte de votul final.
Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi “pentru”, 3 voturi “împotrivă” (dl. Horvath, dl. Darida şi
dl.Popescu) şi 4 abţineri (dl. Huţiu, dl. Neamţ, dl. Vancu, dl. Faur).

15
Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Arad

nr.266/2003 referitoare la stabilirea impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2004
Amendamentele domnului consilier Darida:
Dl. Darida I: - "….sau de pe alte asemenea planuri, deţinute de către consiliu pentru fiecare
metru pătrat de plan, metru pătrat se referă la metru pătrat de planşă sau metru pătrat de
teren? "
Dra Ioana A: - Explicaţia nu pot să vi-o dau exact pentru că am luat formularea aşa cum
prevede actul normativ.
Dl. Darida I: - Daţi-mi voie să formulez că dacă se referă la metru pătrat de pe ridicare
topografică pentru o suprafaţă de 500 mp plăteşte 100 milioane de lei. Deci, un hectar este 2
miliarde. Cred că este vorba de planşă.
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La articolul 6, ultima pagină din hotărâre, articolul 9 scrie: “declaraţia de impunere se depune
în cursul anului ori de câte ori apar modificări la nivelul taxei datorate. Dacă taxa se modifică
pentru că se modifică normativul care stabileşte taxa, el trebuie să mai depună o cerere?
Dra Albu I: -Dacă mai intervin modificări, în măsura în care apar alte afişe, afişaje, atunci este
necesar. Sau când se retrag afişajele respective. Deci, nu modificare de taxă printr-o hotărâre.
Dl. Darida I: Să analizeze stimaţii consilieri o modificare a textului, deci, apar modificări la
nivelul taxei datorate, datorită schimbării caracteristicilor reclamei supuse taxării, în alt caz nu.
Deci, are alte dimensiuni,  jumătate de metru pătrat devine un metru pătrat. Este posibil? Deci,
“ori de câte ori apar modificări la nivelul taxei datorate, cauzate de schimbarea caracteristicilor
tehnice ale reclamei sau dimensiunilor să fie “dimensiunilor” .

Amendamentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi.
Întrebare - unde intră firmele? Eu am o firmă care are ceva pus pe perete. Aici toate sunt
pentru afişaj în scop de reclamă, publicitate,  dar şi firma trebuie spusă undeva şi încadrată.
Dl. Neamţiu P: - S-a modificat, nu mai apare în Codul Fiscal noţiunea de taxă de firmă, dar în
normele care vor apărea se specifică: “taxa de firmă va fi încadrată la reclamă prin afişaj, situat
la locul în care persoana derulează o activitate economică". Aceasta este denumirea expresă
menţionată în Codul Fiscal. Nu ştiu dacă este corect să facem noi o modificare. Se încadrează
cu restricţie, tot ce înseamnă reclamă la locul desfăşurării activităţii.
Dl. Darida I: -Bineînţeles, asupra lui fiind aceleaşi elemente, dacă nu se modifica aşa ca
suprafaţă sau caracteristici, nu mai este cazul să vină. Mulţumesc.
Dl. Roman M: -La art.I, pct.7, propun: Anexa 1, Impozitul pe  terenurile situate în intravilan să
se redenumească astfel: "Impozitul pe terenurile amplasate  în intravilan, înregistrate în
registrul agricol la o altă categorie de folosinţă decât aceea de terenuri cu construcţii" şi
eliminarea pct.1 din tabel.Faţă de acest amendament sunt obiecţii?

Amendamentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi.
Hotărârea, în ansamblu, a fost aprobată cu unanimitate de voturi.

16
Proiect de hotărâre privind stabilirea cuantumului pentru taxele speciale

ale Serviciului de Stare Civilă pentru anul 2004
Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi–22 consilieri prezenţi în sală (dl Darida şi
dl.Zolotar -învoiţi).

17
Proiect de hotărâre privind repartizarea fondului de rulment al municipiului Arad

Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate de voturi–22 de consilieri în sală (dl Darida şi
dl.Zolotar -învoiţi).

18
Diverse

Domnul primar a propus ca domnul consilier Kiraly Andrei să fie  preşedinte pentru următoarea
şedinţă.
Propunerea a fost aprobată cu unanimitate de voturi – 22 consilieri în sală (dl Darida şi
dl.Zolotar -învoiţi).
.
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